
RMG. 0002.10.2022

Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr XLVII/2022

sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
odbytej w dniu

25 sierpnia 2022 r. od godz. 15.05 do godz. 15.45

w sali konferencyjnej Gminy Skoki.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
XLVII sesji

VIII kadencji Rady Miejskiej Gminy Skoki
zaplanowanej na dzień 25.08.2022 r.

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.

5. Łtfomiacja przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji o działaniach

podejmowanych w okresie między sesyjnym.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

6.1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 r.

6.2) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy

Skoki na 2022-2036.

6.3) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi

na uchwałę nr XXXIV/297/2021 Rady Miejskiej Gminy Skoki z dnia 4 listopada

2021 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obejmującego część miejscowości Roszkówko.

6.4) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położnej w

Chociszewie.

6.5) wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 9 w budynku m' 11 przy

ulicy Zamkowej w Skokach wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej i w

prawie własności działki nr 78/2.

6.6) wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 2 w budynlai nr 4 w

miejscowości Stawiany wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej i w prawie

własności działki nr 1/13.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Zakończenie.

Strona 2 z 10



adl.

Otwarcia obrad XLVII sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki dokonał Przewodniczący Rady

Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa. Rada Miejska Gminy Skoki, licząca 15 radnych,

w obradach brało udział 15 radnych- lista obecności stanowi załącznik nr l do protokołu_

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki jest

prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z

ustawą o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2022 r. póz. 559 z późn. zm.) i Statutem Miasta

i Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego z 2020 póz. 1779 z dnia

24.02.2020 r.}.

Następnie Przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmistrza Miasta i Gminy Skoki

Tadeusza Kłosa, Skarbnika Gminy Annę Kałek-Witucką, pracowników Urzędu,

przedstawicieli prasy lokalnej oraz mieszkańców, którzy przybyli na Sesję.

ad2.

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad XLVI sesji

Rady Miejskiej Gminy Skoki powołano (dot ustalenia, że każdy z radnych będzie kolejno

pełnił funkcję sekretarza) radnego Mariana Gruszkę {15 głosów za).

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Poinformował, że wybrany sekretarz obrad będzie nadzorował prowadzenie protokołu sesji

i ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad3.

Informacja Sekretarz obrad XLVII sesji Rady radnego Pawia Grabińskiego
Protokół XLVII sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest

do wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta i

Gminy Skoki.

ad4.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
Przedstawił porządek obrad.

ad5.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa poinformował, że

uczestniczył w dniu:

- 13.08- reprezentując radę na Zniwnym Turnieju Strzeleckim organizowanym przez

Kurkowe Bractwo Strzeleckie w Skokach. Poinformował, że uroczystym śniadaniem poshigę

królewską zakończy Robert Sas. Nowym Zniwnym Królem Kurkowym A.D. 2022 został brat

Stanisław Gołembowski;
- również 13 sierpnia 2022 - w Skokach, na Placu Powstańców Wielkopolskich odsłonięto

tablicę poświęconą bohaterom walk o niepodległość i granice Rzeczypospolitej Polskiej
latach 1914-1921, w tym Powstańców Wielkopolskich. Poinformował, że w uroczystości brali
udział również radni Małgorzata Mizgajska, Marian Gruszka oraz Piotr Wiśniewski.

- 20 sierpnia wraz z radnymi uczestniczył w Dożynkach Gmmnych, które odbyły się w
Lechlinie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
Poinformował, że komisje odbyły jedno wspólne posiedzenie, na którym opiniowały

materiały pod obrady bieżącej sesji.
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Pkt 6.1)
Skarbnik Gminy Anna Katek -Witucka
Przedstawiła projekt uchwały. W projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w

uchwale budżetowej na 2022 rok zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 236.248 zł, po
wprowadzonych zmianach dochody wyniosą 72.909.044, 67 zł, wydatki wyniosą
79.007.171,59 zł. Zmiany -w zakresie dochodów dotyczą zwiększenia w dziale 756 o kwotę

216.684 zł wpływów z podatku od nieruchomości z tytułu spłaty zaległego podatku przez
osoby fizyczne. W dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska proponuje się
wprowadzenie dochodów w wysokości 19.564 zł z tytuhi dotacji celowej przyznanej przez

województwo wielkopolskie, w ramach programu Błękitno-zielone inicjatywy dla

Wielkopolski z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „Gmina na tak". W

wydatkach w dziale rolnictwo i łowiectwo o 70.000 zł zwiększono wydatki planowane na

realizację zadania pod nazwą budowa sieci wodociągowych w miejscowości Sławica z

przeznaczeniem na wykonanie dodatkowych robót przy budowie wodociągu. W dziale
transport i łączność zaplanowano wydatki w kwocie 20.000 zł z przeznaczeniem na zakup 2

wiat przystankowych, do Niedźwiedziu oraz do Potrzanowa. O 50.000 zł zwiększono wydatki

planowane na realizację zadania, budowa ulicy Polnej w Skokach celem zlecenia dodatkowej
dokumentacji szczegółowej, która jest niezbędna do ogłoszenia postępowania przetargowego

na budowę pierwszego etapu ulicy Polnej, W związku z zakończeniem realizacji zadania
przebudowa drogi gminnej Jabłkowo-Pomarzaaki zmniejszono o 87.000 zł wydatki

stanowiące wkład własny gminy w realizację zadania. O 8000 zł zwiększono wydatki
planowane na wykonanie zadania pod nazwą, budowa ciągu komunikacyjnego pomiędzy
ulicą Parkową, a Turystyczną w Skokach w związku z koniecznością uzyskania pozwolenia

wodnoprawnego oraz pozwolenia na prowadzenie badań wraz z nadzorem archeologicznym.

W dziale działalność usługowa zwiększa się o 15.000 zł wydatki planowane na wyceny
nieruchomości, celem ustalenia wysokości opłaty pianistycznej. W dziale administracja
publiczna zaplanowano środki w wysokości 20.000 zł na wykonanie izolacji ściany

zewnętrznej archiwum urzędu. O 10.000 zł, natomiast zmniejszono wydatki planowane na

opracowanie dokumentów strategicznych z uwagi na częściową odpłatność za wykonanie

zadań w 2023 roku. W dziale obshigi dhigu publicznego o 49.999 zł i 26 gr zmniejszono
wydatki planowane na ewentualną spłatę poręczeń na rzecz związku Międzygminnego
Puszcza Zielonka zgodnie z informacją otrzymaną ze związku. W dziale oświata i
wychowanie zaplanowano wydatki w wysokości 20.000 zł z przeznaczeniem na modernizację

ogrodzenia placu zabaw przy budynku szkoły podstawowej w Rejowcu. W dziale tym
wprowadzono również niewykorzystane środki z 2021 roku w kwocie 3192,26 zł. Na

realizację programu pod nazwą informatyka się liczy. Z uwagi na znaczący wzrost cen opału

o 80.000 zł zwiększono wydatki planowane na zakup pelłetu do przedszkola Samorządowego
w Skokach. W dziale gospodarka komunahia i ochrona środowiska wprowadzono wydatki w

kwocie 24.455 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pod nazwą „Gmina na Ptak". Z

czego 19.564 zł stanowi dofinansowanie ze środków województwa Wielkopolskiego.

Natomiast 4.891 zł to są środki własne Gminy Skoki. W ramach tego zadania planuje się
wykonanie 3 miejsc przyjaznym ptakom i owadom to jest w Roścmie, Potrzanowie oraz

Szczodra chowie pełniących j eduocześnie funkcję edukacyjną oraz wypoczynkową. W dziale,
kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zaplanowano środki w wysokości 4500 zł z

przeznaczeniem na remont oraz wyposażenie drewnianej wiaty w Jabłkowie. Wprowadzono
także wydatki bieżące w wysokości 17.000 zł, w związku z ogłoszonym przez urząd
Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego konkursem pod nazwą odnowa szansą dla

aktywnych sołectw oraz złożonym przez Gminę Skoki wnioskiem o dofinansowanie. Środki

te przeznacza się na zakup wyposażenia do świetlicy wiejskiej w Bliżycach. W związku z
wyłonieniem wykonawców do realizacji .zadania pod nazwą „Bliżej kultury poprawa
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warunków funkcjonowania sali lustrzanej Biblioteki Publicznej w Skokach" oraz
koniecznością zaangażowania osoby pehiiącej funkcję inspektora nadzoru, zwiększono o

28.500 zł wydatki planowane na realizację zadania. W dziale kultura fizyczna o 14.600 zł

zwiększono wydatki bieżące przeznaczone na utrzymanie stadionu sportowego w Skokach.
Zaplanowano również środki w wysokości 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup tablicy

wyników na boisko sportowe Orlik. Po wprowadzonych zmian planowane przychody
rozchody oraz wynik finansowy budżetu nie uległy zmianie.

Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 głosami za)

Uchwałę nrXŁYII/378/2022

w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 r. Uchwała stanowi

załącznik nr 2 do protokołu sesji Rady.

Pkt 6.2)
Skarbnik Gminy Anna Kalek -Witucka
Przedstawiła projekt uchwały. Zgodnie ze zmianami dokonanymi w Uchwale budżetowej na

2022 rok, dokonuje się następujących zmian w Wieloletniej Prognozie Miasta i Gminy Skoki
na lata 2022-2036 w załączniku Nr l do Uchwały. Dochody ogółem zwiększono o kwotę

236.248 zł w tym:
- dochody bieżące zwiększono o 216.684 zł i po zmianach wyniosą 56.825.298,10 zł,

- dochody majątkowe zwiększono o 19.564 zł i po zmianach wynoszą 16.083.746,57 zł

Wydatki ogółem zwiększono o kwotę 236.248 zł w tym:
- wydatki bieżące zwiększono o 84.293 -ń, natomiast wydatki majątkowe zwiększono o

151.955 zł. Wynik finansowy budżetu to deficyt budżetowy, który po wprowadzonych
zmianach nie zmienił się zwiększył się i wynosi 6.098.126,92 zł. Nadwyżka operacyjna
budżetu po wprowadzonych zmianach zwiększyła się o 132.391 zł i wynosi 595.030,78 zł.

Zmiany w załączniku Nr l następują ze względu na dostosowanie wielkości budżetowych do
aktualnych kwot ujętych w budżecie na 2022 rok. Zmieniono załącznik. Nr 2 Uchwal ti.

Wykaz Przedsięwzięć do WPF, w którym wprowadzono następuiące zmiany:

- w części 1.1 Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami
realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. l pkt 2 i 3 ustawy

a) wydatki bieżącęi
- póz. 1.1.1.2 "Informatyka się liczy" - zwiększono limit wydatków w 2022 roku o kwotę

3.192,26 zł - są to środki niewykorzystane w roku 2021 roku. Limit zobowiązań zwiększono

do kwoty 8.411,00 zł.

W części l .3 Wydatki na projekty, programy lub zadania pozostałe
- wydatki bieżące:

- w związku z przystąpieniem do opracowywania strategii rozwoju Miasta i Gminy Skoki na
łata 2023-2030 zabezpieczono środki na ten cel, w 2022 roku - kwotę 40.000 zł oraz 7.724 zł
w 2023 roku. Okres realizacji zadania ustalono na lata 2022-2023, limit zobowiązań ustalono

w wysokości 47.724 zł.
- wydatki maiątkowe:

- póz. 1.3.2,1- "Budowa ulicy Polnej w Skokach, gm. Skoki"- w związku z koniecznością

opracowania dokumentacji tj. projektu geotechnicznego konsolidacji gruntów i monitoringu
wykonanych prac ziemnych oraz zmiany projektu wykonawczego w branży drogowej
zwiększono limit wydatków w 2022 roku o 50.000 zł do poziomu 10.788.316 zł.
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Odpowiednio zmieniono także limit zobowiązań, który obecnie wynosi 11.738.316 zł.

- póz. 1.3.2.10 - Przebudowa drogi gminnej nr 224532P Jabłkowa- Pomarzanki gr. Gminy
Kłecko (Pomarzany): II etap Pomarzanki - w związlcu z zakończeniem zadania zmniejszono

limit wydatków o niewykorzystane środki w wysokości 87.000 zł na to zadanie w 2022 robi.

Odpowiednio zmieniono także limit zobowiązań, który po zmianie wynosi 1.186.951,86 zł.

- póz. 1.3.2.15 - Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Sławica, gm. Skoki- III etap-

zwiększono o 70.000 zł limit wydatków w 2022 roku z związku z koniecznością wykonania
robót dodatkowych, które nie były uwzględnione w zamówieniu podstawowym. Limit
zobowiązań zwiększono do wysokości 1.039.803,91 zł.

" póz. 1.3.2.19 - "Budowa ciągu komunikacyjnego pomiędzy ulicą Parkową a Turystyczną w
Skokach" - zwiększono o 8.000 zł limit wydatków na to zadanie w związku z koniecznością

uzyskania pozwolenia woduo-prawnego oraz pozwolenia na prowadzenie badań

archeologicznych wraz z nadzorem archeologicznym. Limit wydatków zwiększono do

wysokości 68.000 zł.

Ze względu na brak pytań

Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 głosami za)

Uchwale nr XLVU/379/2022
w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Skoki

na lata 2022-2036. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji Rady.

Pkt 6.3)
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Monika Wysocka
Przedstawiła projekt uchwały. Uchwała dotyczy przekazania do Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego, skargi wojewody na uchwałę dotyczącą miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego, obejmującego część miejscowości Roszkówko. Pismem z

dnia 27 lipca Wojewoda wniósł skargę na plan miejscowy obejmujący część miejscowości
Roszkówko, wnosząc o stwierdzenie jej nieważności w części dotyczącej 2 paragrafów, które

mówią o minimalnej powierzchni nowo wydzielonych działek budowlanych na terenach RM i
2 RM dotyczących zabudowy zagrodowej, minimum 3000 m2. Skarżący zarzucił Radzie
Miejskiej Gminy Skoki istotne naruszenie prawa poprzez zamieszczenie w planie zasad

scalania i podziahj dla terenów oznaczonych jako RM, czyli zabudowa zagrodowa. Zdaniem

wojewody zapisy te są niezgodne z przepisami wyższego rzędu, a więc ustawą o gospodarce
nieruchomościami, która wskazuje na możliwość wydzielania mniejszych działek poniżej

3000 m2, w kilku przypadkach, mianowicie jeżeli działka ma zostać przeznaczona na

powiększenie sąsiedniej nieruchomości lub dokonana zostanie regulacja granic międ2y

sąsiadującymi nieruchomościami, na terenach przeznaczonych w planie na cele rolne. Rada
Miejska Gminy Skoki wnosi o oddalenie skargi oraz zasądzenie od skarżącego na rzecz

organu kosztów postępowania. Organ nie zgadza się z zarzutami skargi wprowadzony w

uchwale zapisy nie pozostają w sprzeczności z przepisami odrębnymi, a więc ustawą o
gospodarce nieruchomościami i nie stanowią istotnego naruszenia zasad sporządzania planu

miejscowego. W analizowanej sprawie nie doszło do tego rodzaju naruszenia zasad,
sporządzania planu, które należałoby kwalifikować jako istotne. Zapisy uchwały nie

pozbawiają właścicieli nieruchomości do skorzystania z uprawnień wynikających z ustawy o

gospodarce nieruchomościami, ponieważ przepisy te są nadrzędne w odniesieniu do ustalenia

aktu prawa miejscowego. Zgodnie z art. 54 ustawy prawo o postępowaniu przed sądami
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administracyjnymi, skarga do sądu wnoszona jest za pośrednictwem organu, którego działanie

jest przedmiotem skargi. Wobec powyższego rada zobowiązana jest do podjęcia uchwały w
sprawie przekazania skargi na uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego część miejscowości Roszkówko do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Poznaniu.

Ze względu na brak pytań i po wysłuchaniu opmii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła
(l 5 głosami za)
Uchwałę nr XŁVII/380/2022
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi na

uchwałę nr XXXIV/297/2021 Rady Miejskiej Gminy Skoki z dnia 4 listopada 2021 roku w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część
miej scowości Roszkówko. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji Rady.

Pkt 6.4)

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Kinga Pilna
Przedstawiła projekt uchwały, który dotyczy działki o numerze ewidencyjnym 15/2 położonej
w Chociszewie, o powierzchni 1256 m2. Działka obecnie jest własnością Krajowego Ośrodka
Wsparcia Rolnictwa oddział terenowy w Poznaniu. Zgodnie z ustawą o gospodarowaniu

nieruchomościami rolnymi skarbu państwa KOWR może w drodze umowy nieodpłatnie

przekazać nieruchomość na własność jednostce samorządu terytoriakiego, na cele związane z
realizacją inwestycji infrastrukturahiych służących wykonywaniu zadań własnych w zakresie

m.in. kultury, kultury fizycznej pod warunkiem, że jest to zgodne z ustaleniami miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego, miejscowego planu rewitalizacji, ostateczną decyzję
o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu albo ustaleniami studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowama przestrzennego gminy. Burmistrz 5 maja tego roku podjął

decyzję o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego na terenie przedmiotowej działki,
polegającej na budowie placu zabaw w Chociszewie. Do nieodpłataego przekazania tej

nieruchomości wchodzącej w skład zasobu nieruchomości rolnych KOWR oczywiście za

zgodą ministra właściwego do spraw rozwoju wsi, może tego dokonać i do takiego wniosku

potrzebna Jest uchwała Rady Gminy, wyrażająca wolę pozyskania tej nieruchomości do
zasobu Gminnego.

Ze względu na brak pytań i po wysłuchaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 glosami za)

Uchwałę XLVII/381/2022
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położnej w
Chociszewie. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji Rady.
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Pkt 6.5)

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Kinga Pilna
Przedstawiła projekt uchwały. Wskazała, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 litera a ustawy o

samorządzie gminnym do właściwości Rady Gminy należą wszystkie sprawy pozostające w
zakresie działania gminy, w szczególności podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych

gminy przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczący zasad zbywania nieruchomości.

Projekt uchwały dotyczy lokalu nr 9 w budynku znajdującym się przy ulicy Zamkowej 11 w
Skokach, położonym na działce oznaczonej geodezyjnie numerem 78/2. Obecnie

przedmiotowy lokal nie jest objęty umową najmu jest to pustostanem. Ze względu na stan

techniczny lokalu i zamierzenie gminy o wyjściu ze wspókioty mieszkaniowej podjęcie przez
radę uchwały uważa się za uzasadnione. Uchwała ta będzie zgodna z założeniami przyjętymi
w Wieloletnim Programie Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy na lata 2021"

2025 i pozwoli na przygotowanie tego lokalu do sprzedaży.

Ze względu na brak pytań i wysłuchaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy

podjęła
(15 glosami za)

Uchwałę nr XLVII/382/2022
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 9 w budynku nr 11 przy ulicy
Zamkowej w Skokach wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej i w prawie własności

działki nr 78/2. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji Rady.

Pkt. 6.6)

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Kinga Pilna
Przedstawiła projekt uchwały. Na podstawie art. 34 ust. l pkt 3 ustawy z dnia 21 sierpnia

1997 roku o gospodarce nieruchomościami, przy sprzedaży lokalu mieszkalnego

pierwszeństwo w jego nabyciu przyshiguje osobie, która jest najemcą lokalu mieszkalnego, a
najem został nawiązany na czas nieoznaczony. Najemca tego lokalu, czyli lokalu nr 2 w

budynku nr 4 w Stawianiach wystąpił z wnioskiem o wykup tego lokalu. W tej sytuacji
sprzedaż lokalu nastąpi w drodze w trybie bezprzetargowym. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9

litera a ustawy o samorządzie, co do właściwości Rady Gminy należą wszystkie sprawy

pozostające w zah-esie działania gminy, w szczególności podejmowanie uchwał w sprawach

majątkowych przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczący zasad zbywania
nieruchomości. W związku z powyższym podjęcie tej uchwały wydaje się zasadne.

Rada Miejska Gminy
podjęła
(14 głosami za, l radny nieobecny)

Uchwale nr XLVH/383/2022
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku nr 4 w
miejscowości Stawiany wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej i w prawie własności

działki nr 1/13. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji Rady.

Pkt7)
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
Poinformował, że nie wpłynęły żadne mterpelacje i zapytania radnych.

Pkt8)
Radny Piotr Wiśniewski
Podziękował wszystkim, którzy wjakikolwiek sposób pr2yczynili się do organizacji Dożynek
Gminnych w Lechlinie. Szczególne podziękowania skierował do pracowników obsługi oraz

pracowników sezonowych Urzędu za udział w pracach porządkowych.

Radna Małgorzata Mizgąjska
Prosiła Burmistrza o udzielenie informacji o stopniu realizacji inwestycji polegającej na
przebudowie drogi powiatowej ulicy Antoniewskiej w Skokach. Zasugerowała, że Burmistrz

jako włodarz gmmy może mieć więcej informacji od władz powiatu w zakresie

przedmiotowej mwestycji. Wskazała, że został podpisany aneks do umowy, w którym

przesmuęto termin realizacji mwestycji o miesiąc. Zapytana czy ten miesiąc jest wystarczający

i czy pojawić się kolejne aneksy do umowy.
Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos
Odpowiedział, że trudno jest w tej chwili stwierdzić jednoznacznie czy termin miesiąca

będzie wystarczający, jeśli chodzi o zakończenie przedmiotowej inwestycji. Wskazał, że

pojawiły się problemy związane z budową chodnika na ul. Antomewskiej.
Mieszkaniec

Podziękował, za udzielenie głosu. Wyjaśnił, że nawiązując do wypowiedzi radnej Małgorzaty

Mizgajskiej, chciał zając głos w sprawie realizacji inwestycji na ul. Antoniewskiej. Wskazał,
że jest właścicielem działki przy ul. Autoniewskiej ».. On i jego sąsiedzi znaleźli się w

dosyć nieciekawym położeniu, ponieważ część pasa drogowego należy do Powiatu

Wągrowieckiego, a część do Gminy Skoki. Między działkami należącymi do właścicieli
prywatnych, a działką powiatu znajduje się dwumetrowy pas działki należący do Gminy
Skoki. Pas działki został oddany gminie przez poprzednich właścicieli, w celu realizacji
ścieżki pieszo-rowerowej. Realizacja mwestycji Powiali Wągrowieckiego polegająca m.in.
na budowie chodnika realizowana jest jedynie na gruntach należących do powiatu.

Poinformowat, że pod koniec lipca wraz z sąsiadami wystąpił do Burmistrza z wnioskiem o

to, żeby gmina wzięła na siebie ciężar realizacji tych kilku metrów kwadratowych polegającej
na wybrukowaniu kostką brukową dojazdu pomiędzy drogą, która należy do Powiatu, a

działkami, które należą do prywatnych właścicieli. Podziękował Panu Burmistrzowi za to, że

poświęcił czas i zechciał wyshichać ich stanowiska w tej sprawie oraz za to, że podjął jakieś
starania, które mają dążyć do rozwiązania tego 3-dopotu. Wyjaśnił, że oczekiwałby

rozwiązania tego problemu w ten sposób, że gmina w uzgodnieniu z właścicielami działek
prywatnych sfinansuje koszt brabijącej kostki brukowej. Pomformował, że z pisma, które

otrzymał od Burmistrza, z dnia 23 sierpnia wynika, że zwrócono się do Starosty Powiatu

Wągiowieckiego, aby powiat przejął działkę gminną na własność. Stwierdził, że jest to jakiś
sposób na rozwiązanie tego problemu, natomiast w obliczu tego, że Starosta nie wypowiada

się w tej kwestii, zaproponował, aby właściciele dziatek prywatnych przejęli od gminy
nieodpłatnie działkę, która teraz należy do gminy. Wówczas na własną rękę sfinansują

położenie kostki brukowej. Wyjaśnił, że korzyść dla gminy z tego rozwiązania były wpływy
dla gminy z tytułu podatku od nieruchomości.
Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos
Poinformował, że Gmina grunt w pasie drogi ul. An.toniewskiej przejęła na wniosek

ówczesnego właściciela działki, celem zamiany gruntów na polepszenie wanmków
zagospodarowania jego działki. Gmina Skoki przejęła grunt z przeznaczeniem na budowę
ścieżki pieszo-rowerowej. Potwierdził, że skierował pismo do Starosty Wągrowieckiego w

sprawie propozycji przejęcia tego gnmti na rzecz powiatu. Pismo zostało przekazane według
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właściwości do Powiatowego Zarządu Dróg. Stwierdził, że przez trwający sezon urlopowy

sprawa jeszcze jest w toku. Wyjaśnił, że obecnie oczekuje na stanowisko powiatu w sprawie
przejęcia przedmiotowej działki. Wskazał również, że zależy mu na ugodowym rozwiązaniu

tej sprawy.
Radny Leszek Gronowicz

Poinformować, że Teatr Stodoła w Rejowcu wznawia działalność. W imieniu organizatorów

zaprosił w piątek na godzinę osienmastą na koncert pt Miłość w pioserLkach.

Pkt9)

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji Przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa obrady XLVII sesji Rady Miejskiej Gminy w
Skokach zamknął dnia 25 sierpnia 2022 r. o godz. 15.45

Przewodpitzący Rady
MiejsldpJ(Gfflm^ Skoki
(Zbighiey^ Ku^-wa)

Protokolant

(Katarzyna Przybysz)
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